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前言

　　本书是依照全国翻译专业资格（水平）考试英语笔译3级考试大纲（试行）的要求，配合《英语
笔译综合能力》（3级）指定教材而编写的专项练习。
本书编写的宗旨是通过更多的练习，帮助读者巩固词汇和语法知识，提高阅读能力和词义辨析能力。
全书共有16个单元，每个单元包括语法、阅读、完形填空三部分。
鉴于本书用于准备英语笔译综合能力（3级）的考试，为了便于读者掌握有关应试内容和提高应试能
力，练习的类型基本和考试类型相同。
此外，本书还为读者准备了两套模拟试卷，以供练习使用。
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内容概要

由国家人力资源和社会保障部统一规划、中国外文局负责实施与管理的全国翻译专业资格(水平)考试
，已纳入国家职业资格证书制度，全国统一实行，面向全社会  该项考试是国内对参试人员口、笔译
双语互译能力和水平的最权威认定，考试合格者，将获得《中华人民共和国翻译专业资格（水平）证
书》，该证书全国范围内有效．中国外文局授权外文出版社出版发行考试相关图书。
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作者简介

顾大僖，男，上海师范大学外国语学院英语教授，学科与教学论（英语方向）博士生导师。
上海市外文学会委员，常委。
上海市第九届。
第十届政协委员，上海市欧美同学会留美分会理事。
长期担任高校英语教学。
主要从事英语教学法、英语测试，翻译筹课程的研究与实践。
开设过专业英语高年级综合英语，泛读，英语写作。
口语与口译。
翻译，测试筹课程。
曾发表论文10余篇。
出版译著20余部，并参与编写出版了《英语同义词词典》、《汉英大辞海》、《英语辨析大词典》，
《大学英语成功策略》等工具书及《新视野大学英语》，《综合教程》筹英语教材。
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书籍目录

第一单元 名词  Ⅰ Grammar:Nouns  Ⅱ Cloze Test  Ⅲ Reading Comprehension第二单 形容词  Ⅰ
Grammar:Ajyectives  Ⅱ Cloze Test  Ⅲ Reading Comprehension第三单元 副词  Ⅰ Grammar:Adverbs  Ⅱ Cloze
Test  Ⅲ Reading Comprehension第四单元 冠词  Ⅰ Grammar:Articles  Ⅱ Cloze Test  Ⅲ Reading
Comprehension第五单元 语态  Ⅰ Grammar:Voice  Ⅱ Cloze Test  Ⅲ Reading Comprehension第六单元 语气
第七单元 介词第八单元 关系从句第九单元 过去及现在分词第十单元 状语从句第十一单元 情态动词第
十二单元 固定搭配第十三单元 时态第十四单元 代词及其他第十五单元 各种语法点第十六单元 各种语
法点练习参考答案全国翻译专业资格（水平）考试问答
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章节摘录

　　The ILO commissioned 26 political, labor and economic leaders to survey opinions in countries and prepare
proposals to better address globalization issues. The results are outlined in the report, "A Fair Globalization:
Creating Opportunities for All. "　　"The future of our countries, and the destiny of our globe, demand that we all
rethink globalization," Mrs. Halonen and Mr. Mkapa said.　　The commission says the social dynamics of
globalization often are disregarded by governments and institutions and that steps need to be taken to incorporate
social issues into the public debate.　　But Bill Murray, spokesman for the International Monetary Fund, argued
that social development has been considered by the IMF and in documents such as the United Nations Millennium
Declaration, a broad mission statement issued by the world body to mark the new millennium.　　"Its been pretty
clear in recent years that social development takes a prominent role," he said.　　The ILO report said there is a
need for international organizations dealing with development to coordinate their policies. The separate agendas of
the organizations sometimes undermine each other, it said.　　The authors said the United Nations is best
equipped to handle that coordination.　　Globalization is occurring without proper governance to guide it, the
report said. It recommends a globalization forum that would bring together the major actors, such as the IMF, the
World Bank and the United Nations among others, to formulate policy initiatives. This forum also would produce
a "State of Globalization" annual review.　　"There is a rather great disjunct between the institutions created after
World War lI and the needs for the future," said John Sewell, a senior scholar at the Woodrow Wilson International
Center for Scholars.　　Mr. Sewell said political leaders hold the key to reaching a global consensus on social
issues. "Those institutions are really the property of their members. Until the heads of government decide they want
to do things, its hard for them to do it themselves. "
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